
Zápisnica č. 3/2021 
 

                         z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa: 13.8.2021      

v zasadačke obecného úradu o19,00 hod. 

 
Prítomná: Ing. Andrea Michalková, starosta obce  

Prítomní poslanci: Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban  

Ospravedlnení poslanci:  Martin Kallai 

Neospravedlnení poslanci:   
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 
 

1. Otvorenie 

2. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

3. Kontrola predchádzajúceho uznesenia  

4. Určenie overovateľov zápisnice 

5. VZN o verejnom poriadku 

6. Schválená dotácia z Envirofondu: Predchádzanie vzniku a zhodnocovanie BRKO v obci Nový Salaš 

7. Envirofond – prijatá dotácia za separovaný zber 

8. Výstavba RD – parcela č. 129 (mražnica) 

9. Zhrnutie a vyúčtovanie dní obce 

10. Stanovisko hlavného kontrolóra za rok 2020 k záverečnému účtu, Záverečný účet obce za rok 2020 

11. Úprava rozpočtu  

12. Zlepšenie energetickej účinnosti verejnej budovy – verejné obstarávanie 

13. Program rozvoja obce Nový Salaš – doplnenie  

14. Rôzne 

 

K bodu 1./ Otvorenie zasadnutia  
Starostka obce Ing. Andrea Michalková privítala prítomných na treťom riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva v roku 2021. 

 

K bodu 2./ Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka obce dala hlasovať o programe 3. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva: 
 

  Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 3./ Kontrola predchádzajúceho uznesenia 

Starostka obce informovala prítomných, že z predchádzajúcich uznesení boli všetky jej povinnosti vykonané. 

Starostka obce zaslala výzvu pani Šakovej na odstránenie plota z obecnej komunikácie a vyzvala rodinu 

Chomovú, Šakovú a Kovaľovú presunúť svoje NN prípojky na hranice svojich pozemkov. Starostka obce 

informovala pána Kidalu o schválení výstavby jeho RD obecným zastupiteľstvom.  
 

K bodu 4./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
Starostka obce určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice nasledovne: 

Zapisovateľ: Ing. Andrea Michalková 

Overovatelia zápisnice: p. Jaroslav Dibďák, p. Ján Urban 

 

 

 

 
 



  Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 5./ VZN o verejnom poriadku 
 

Starostka obce informovala členov OZ o nutnosti prijatia nového VZN o verejnom poriadku 

a dodržiavaní čistoty v obci. Zmena nastala novelizáciou zákona, v ktorom sa Článok 6 mení 

a určuje sa povinnosť čistenia chodníkov, schodov na správcu miestnej komunikácie. Členovia OZ 

jednohlasne odsúhlasili a schválili predložený návrh VZN.  
 
  Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 
K bodu 6./  Schválená dotácia z Envirofondu: Predchádzanie vzniku a zhodnocovanie BRKO v obci 

Nový Salaš. 
 

Starostka obce informovala členov OZ o schválení dotácie z Envirofondu na projekt „Predchádzanie vzniku 

a zhodnocovanie BRKO v obci Nový Salaš“. Členov OZ informovala o výsledku verejného obstarávania 

a potrebe doplatiť k schválenej dotácii 33 100,- Eur ešte doplatok 680,- Eur z rezervného fondu. Členovia 

OZ to jednohlasne odsúhlasili a schválili  

 
  Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 
Podmienkou čerpania uvedenej dotácie je zriadenie samostatného účtu pre čerpadnie. Členovia OZ 

jednohlasne odsúhlasili a schválili založenie nového dotačného účtu pre tento projekt.  

 

 



 
  Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 7./ Envirofond – prijatá dotácia za separovaný zber  
 

Starostka obce informovala členov OZ o prijatej dotácie za separovaný zber za rok 2020 v celkovej výške 

154,14 Eur, ktorá bude použitá na nákup nových kuka nádob.  

 

K bodu 8./ Výstavba RD – parcela č. 129 (mražnica) 

 

Starostka obce predložila členom OZ zámer pani Vollman na realizáciu troch rodinných domoch 

a rozdelenia pôvodnej parcely KN C č. 129 v k.ú. Nový Salaš. Po rušnej diskusii sa členovia OZ zhodli na 

tom, že súhlasia s výstavbou len 1 rodinného domu, keďže uvedená parcela sa nachádza medzi existujúcimi 

rodinnými domami v intraviláne obce a v tejto časti obce je veľký problém so zásobami pitnej vody. 

Členovia OZ sa jednohlasne zhodli, že nesúhlasia s realizáciou troch rodinných domov. 

 
  Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 0  

Proti: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 9./ Zhrnutie a vyúčtovanie dní obce 

 

Starostka obce poďakovala všetkým členom OZ za ich prítomnosť a hlavne pomoc pri organizovaní Dňa 

obce a 100. výročia založenia DHZ Nový Salaš dňa 3.7.2021. Zhodnotila uvedenú akciu veľmi dobre, 

rovnako aj poslanci OZ konštatovali, že bola pripravená na vysokej úrovni a ohlasy nielen obyvateľov, ale aj 

návštevníkov a rodákov sú veľmi pochvalné. Akcia dopadla veľmi dobre a bude v spomienkach všetkých 

zúčastnených. Z hľadiska vyúčtovania akcia stála 10.751,75 Eur, z ktorého dotácia z KSK bola 3000,- Eur 

a 3000,- Eur dotácia zo Združenia Slanského Mikroregiónu, 450,- Eur sponzorské dary.  

 

K bodu 10./ Stanovisko hlavného kontrolóra za rok 2020 k záverečnému účtu, Záverečný účet 

obce za rok 2020  
 

V tomto bode starostka obce predložila členom OZ Záverečný účet Obce Nový Salaš za rok 2020. 

Obecné zastupiteľstvo nemalo výhrady k záverečnému účtu a k hospodáreniu za rok 2020. 

Výsledkom hospodárenia k 31.12.2020 je prebytok finančných prostriedkov na účtoch vo výške 

40.239,35 Eur. Následne hlavný kotrolór Ing. Štefan Kacin predložil stanovisko k záverečnému 

účtu obce a hospodáreniu obce za rok 2020 a zhodnotil, že účtovná závierka bola vykonaná podľa 

zákona o účtovníctve a vyjadruje verne vo všetkých významných súvislostiach finančnú situáciu 

obce k 31.12.2020 a výsledok hospodárenia za uvedený rok je v súlade so zákonom o účtovníctve. 

Kontrolór obce odporučil zastupiteľstvu schváliť záverečný účet bez výhrad a prebytok ročného 



rozpočtového hospodárenia v sume 40.239,35 Eur použiť na tvorbu rezervného fondu. Následne 

prebehlo hlasovanie za schválenie záverečného účtu obce a hospodárenia za rok 2020 bez výhrad a 

schválenie prebytku z ročného hospodárenia na tvorbu rezervného fondu. 

 
  Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 11./ Úprava rozpočtu  
 

V tomto bode starostka obce predložila členom OZ úpravu rozpočtu, a to v dôsledku zvýšenia 

príjmových položiek: správnych poplatkov, dobropisu za el. energiu , dotácie z obce Slanská Huta, 

transferu pre sčítanie obyvateľov, stravovania, peňazí za testovanie COVID, dotácie DHZ, dotácie 

z Envirofondu a čerpania peňazí z rezervného fondu na chodník pred domom smútku, na 

výdavkových položkách: nedoplatok za el.energiu OcÚ, materiálu a nákladov pre testovanie 

COVID, osláv obce a 100. výročia založenia DHZ, nákladov pre sčítanie obyvateľov, všeobecný 

materiál DHZ, poistenie Iveca, nových svetiel pre ihrisko, rekonštrukcia interiéru domu smútku 

a zvýšených položiek pre mzdy pracovníkov MŠ. Členovia OZ jednohlasne odsúhlasili a schválili 

navrhovanú úpravu rozpočtu.  

 
  Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 12./ Zlepšenie energetickej účinnosti verejnej budovy – verejné obstarávanie  
 

Starostka obce predložila členom OZ možnosť čerpania prostriedkov pre zateplenie MŠ z projektov 

MAS Hornád-Slanské vrchy a možnosti znovupodania projektu z Envirofondu na celkové 

zateplenie budov MŠ aj OcÚ, keďže z Envirofondu nám došlo vyjadrenie, že sme boli zaradení do 

čakačky v dôsledku nízkej alokácie finančných prostriedkov. Je však potrebné mať zrealizované 

verejné obstarávanie, ktoré môže byť aj dôvodom pre znovuposúdenie projektu. Členovia OZ 

jednohlasne odsúhlasili a schválili čerpanie finančných prostriedkov pre realizáciu verejného 

obstarávania pre zateplenie MŠ a verejného obstarávania pre zateplenie OcÚ, KD a HZ. 

 

 

 

 

 

 

 



 
  Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 13./ Program rozvoja obce Nový Salaš – doplnenie   
 

Starostka obce predložila členom OZ potrebu úpravy Programu rozvoja obce o doplnenie bodu 

2.1.14 o Rekonštrukciu materskej školy – zateplenie budovy, rekonštrukcia a modernizácia 

priestorov MŠ, materiálno-technické vybavenie MŠ, a to v dôsledku vyžadovania uvedeného pre 

prípadné schválenie podpory z MAS Hornád-Slanské vrchy pre realizáciu zateplenia budovy MŠ. 

Členovia OZ to jednohlasne odsúhlasili a schválili. 

 
  Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 14./ Rôzne    
 

V bode Rôzne predložila starostka obce členom OZ návrh termínu pre organizovanie futbalu 

slobodní-ženatí na deň 4.9.2021 a posedenia s dôchodcami na mesiac 10/2021. Členovia OZ 

súhlasili s uvedenými termínmi.  

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

............................................ 

   Jaroslav Dibďák  

 

 

 

............................................ 

     Ján Urban 

 
........................................... 
    Ing. Andrea Michalková 

             zapisovateľka        


